

HSBCnet طلب إضافة مفوضين لمستخدمين Request to Assign Authorisation Access to HSBCnet User

To: Saudi British Bank	إلى: البنك السعودي البريطاني
Global Liquidity and Cash Management	إدارة النقد والسيولة العالمية
Company Name:	اسم الشركة:
HSBCnet Customer Profile ID:	رقم العميل في HSBCnet:
Date:	التاريخ: كَ اللَّهُ اللَّ
I hereby request you to grant authorisation access to the following HSBCnet users.	بموجب هذا الخطاب أفوضكم بإضافة المستخدمين الآتي بيانهم لاستخدام HSBCnet.
Authorised Signature/Stamp:	توقيع المفوّض / الختم:
Information requested below is mandatory for each user you would like to nominate as authorisers on your HSBCnet profile.	يجب إكمال جميع بيانات المستخدم المفوض باستخدام المعلومات لكل مفوض مدفوعات مستخدم HSBCnet.

No.	User ID "as registered in HSBCnet"	Full Personal Name*	National ID/IQAMA	Customer Number
	رمز المستخدم "المسجل في HSBCnet"	اسم المستخدم كاملاً *	رقم الهوية/ إقامة	رقم العميل
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				
11				
12				
13				
14				
15				

Please send the original letter to the address mentioned below:

Saudi British Bank (SABB) – Head Office – Aldabab Street 4th Floor – Global Liquidity and Cash Management P.O. Box 9084 Riyadh 11413

Feel free to contact us for any further assistance.

Phone number: +966 920014949 Email: glcmclientservices@sabb.com

*This form is specifically designed for users of HSBCnet, and the bank reserves the right not to accept or act in accordance with the instructions thereon, unless it is being sent to the bank from a previously assigned e-mail address of an Authorised Representative of the Customer being duly signed and stamped by the customer's Authorised Representative as per the bank's records and sent to the e-mail: glcmclientservices@sabb.com or handover the original copy.

أرجو ارسال أصل هذا الخطاب للعنوان المذكور أدناه:

البنك السعودي البريطاني (ساب) الرياض الإدارة العامة شارع الضباب الدور الرابع قسم إدارة النقد والسيولة العالمية صندوق بريد 9048 الرمز البريدي 11413

فضلاً اتصل بنافي حال وجود أي استفسار.

الهاتف: 966 920014949+

البريد الإلكتروني: glcmclientservices@sabb.com

*إن هذا النموذج معد خصيصاً لمستخدمي نظام HSBCnet، ولن يتم اعتماده من البنك ما لم يكن مرسلاً للبنك عبر البريد الإلكتروني المعين مسبقاً من قبل العميل وذلك بعد توقيعه وختمه من قبل الشخص المفوض للعميل وفقاً لسجلات البنك وإرساله إلى البريد الإلكتروني: glcmclientservices@sabb.com، أو تسليم الأصل يدوياً.